[bookmark: _GoBack]	Hello, my name is Maxim, I am 21 years old. Born and raised in the town of Novy Urengoy. In 2015, he graduated from high school and entered college as an electrician for the repair and maintenance of electrical equipment. He graduated from college with a 4th class degree. After graduating from college, he joined the army. Got into the Airborne Troops (Airborne Forces). He made 4 parachute jumps. After the end of the service, he got a job in JSC "Rosseti Tyumen" as an electrician for the repair of overhead power lines. I decided to get a higher education in order to move up the career ladder. He entered the Kazan State Power Engineering University. At the moment, I am studying in the first year. My hobby is football.


Здравствуйте, меня зовут Максим, мне 21 год. Родился и вырос в городе Новый Уренгой. В 2015 году закончил школу и поступил в колледж на электромонтера по ремонту и обслуживанию электрооборудования. Закончил колледж получив 4 разряд. После окончания колледжа, ушел в армию. Попал в Воздушно Десантные  Войска (ВДВ). Совершил 4 прыжка с парашютом. После окончания службы устроился на работу в АО «Россети Тюмень» электромонтером по ремонту воздушных линий электропередач. Решил получить высшее образование, чтобы продвигаться по карьерной лестнице. Поступил в Казанский Государственный Энергетический Университет. На данный момент обучаюсь на первом курсе. Моё хобби это футбол.
